
    
  

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 
Interpellation 
 
Datum:20220529 
 
Partinamn:Moderaterna 
 
Frågeställare: Hans-Erik Beck 
 
Frågan ställs till: Tekniska nämndens ordförande 
 

Rubrik 
 
………Nedbrunnet hus i Ånge centrum………………………………………………………………… 
 
Motivering till interpellationen 
 
 
Ett nedbrunnet hus i Ånge centrum är en tråkig syn för såväl lokalbefolkning som för besökare av 
centralorten.  
Det har nu gått 4 år sedan villabranden ägde rum. Ärendet har diskuterats under lång tid och fortfarande 
är ingen åtgärd vidtagen för att sanera tomten.  
Det är en tråkig syn i centralorten på en kommun som nu andas framtidstro och utveckling. 
Jag anser att det oavsett orsak är en fråga som kräver omedelbar åtgärd. 
Efter 4 år är det hög tid att agera. 
 
 
 
 

Med hänvisning till ovanstående önskas svar på följande frågor 
 
Vad händer i ärendet? 
Undertecknad önskar en tidsplan för åtgärd. 
Eftersom det verkar vara svårlöst med tidigare ägare och försäkringsbolag (om det nu finns en 
försäkring), behöver kommunen lösa problemet och sedan överväga om det finns möjlighet att ställa krav 
på ägare eller annan part i senare skede. 
Att låta det bero och avvakta är inget alternativ efter 4 år.  
 
 
 
 
 
 
Ledamotens namnteckning 
 
 
_______Hans-Erik Beck___(M)_______________ 
 


